
Fau møte 9.12.2021 

 Tilstede: Linda, Sigve, Torgeir, Margit, Kai, Rigmor, Joakim, AnnKristin og Brita 

 Agenda: 

1: Godkjenning av agenda V 

2: Kommentar til forrige referat. V 

3: Amalie orienterer om Olsvik Ung.  

Amalie og Sondre orienter om Olsvik ung, Amalie er klubbleder for Olsvik Ung som startet opp i 

Grendahuset i November. De er åpen mandager og onsdager fra 15-20 og er for ungdommer mellom 

13-16 år. Fokus i oppstartsfasen er å skape et trygt åpent sted, bli kjent med ungdommene og se hva 

som fungerer\ikke fungerer.  Det blir servert/ laget mat sammen hver gang. Utekontakten kommer 

innom. Godt oppmøte i november, 18-36 stk. Litt dårligere i desember.  

Tilsvarende opplegg for 5.-7. klasse, juniorklubb, tirsdager fra 14-17. Oppmøte 20-30 barn. 

4: Rektor informerer: 

 4.1 :Ledelsen har mye jobb med koronatiltak. Det er stort sykefravær blant ansatte, og det er svært 

mange vikarer på skolen. Skolen reduserer SFO sin åpningstid i uken før og i romjulen pga 

bemanning. Åpningstiden blir fra 8.30-15.30 disse ukene. Fra 3.1.22 er det normale åpningstider 

igjen. 

4.3:  Skolen jobber med en mulig endring av timeplan med ulike start+slutt tidspunkter neste skoleår, 

dette vil bli tatt opp med FAU på et senere tidspunkt. 

  

5: Margit informerer om kvalitetsundersøkelsen  

Margit har ikke fått link til kurs, punktet utgår.  

6: Sigves opprop  

Jobber med dokument og illustrasjoner.  Laksevåg Høyre støtter oppropet.  

7: Info fra Refleksaksjonen med Trygg Trafikk:  

Oppsummert må man fokusere på trafikantenes holdninger, skolen bør gi gjentagende informasjon 

om ønsket kjøremønster ved levering av elever. Lage informasjonsbrosjyre?? 

. Vanskelig å se oppmerking av gangfelt når det er snø, dessuten må kommunens biler krysse/parkere 

i oppmerket gangområde.  

Beplantning bør beskjæres. 

Bedre belysning 

Parkering forbudt skilt i rundkjøringen. 

Parkeringsplasser merket SFO brukes av ansette Olsvik skole, og samtlige parkeringsplasser på skolen 

er fulle.  

8: Økonomi 

Lysfesten kostet 19390 kroner. Korpset er betalt. Litt overskudd på konto. 



9: Gruppene 

              -Skolemiljø/arrangement: Vel gjennomført lysfest!  

              - Trafikk Jobbe med å få ned trafikk i Olsvikåsen, belysning på skolevei. Kontakt med 

bymiljøetaten, bl.a. om «ny» snarvei          

              - Natteravn: Skal få opplæring i Rådalsliens innkallingsprogram.  

10: Eventuelt 

11: Neste møte  Mandag 24. januar  

 


